
Informace z radnice 

 Na místo nového tajemníka byla vybrána stávající vedoucí stavebního úřadu Pavlína Nebeská. 

Do výběrového řízení bylo přihlášeno celkem devět zájemců. Funkci tajemnice začne vykonávat 

od 1. ledna 2013. Na uvolněné místo vedoucí stavebního úřadu již bylo vypsáno výběrové řízení. 

 Opravou komunikací a konečnou úpravou pozemků po uložení plynovodu byla definitivně 

dokončena akce plynofikace sídliště Čs. armády. Práce na opravě komunikací a úpravě pozemků 

byly původně plánovány na jaro 2013. Celou akci považuji za mimořádně zdařilou. 

 Projekt na ošetření dubů na Panské cestě (předpokládaná investice na ošetření stromů je 800 tisíc 

korun) spolu se žádostí o dotaci splnil požadavky Agentury pro ochranu přírody a krajiny (AOPK) a 

postoupil do dalšího kola hodnocení. 

 Na 28. veřejném zasedání 12. prosince byl schválen rozpočet města na rok 2013. 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


